
Školská rada při Obchodní akademii Dušní  
 

Zápis z jednání školské rady dne 11. 10. 2022 
 
 

Přítomni:  Ing. Vlasta Kocová, Mgr. Miroslava Dvořáčková, Ing. Eva Kokešová,  

Mgr. David Bodeček, Jitka Novotná, Mgr. Marta Bendová – zástupkyně 

ředitelky školy 

Omluvena:  PhDr. Jitka Synková 

 

Body jednání: 

 

1. Zahájení 

Ing. Vlasta Kocová přivítala členy školské rady a seznámila přítomné s body jednání. 

 

2. Výroční zpráva za školní rok 2021/22 

Mgr. Marta Bendová, zástupkyně ředitelky školy, seznámila školskou radu s výroční zprávou 

za školní rok 2021/22.  

Zpráva obsahovala informace o pedagogických i nepedagogických pracovnících školy a 

jejich vzdělávání, o žácích a výsledcích vzdělávání, školních vzdělávacích programech, práci 

se žáky s ŠVP a integraci žáků, prevenci sociálně patologických jevů a plnění výchovného 

plánu. Mgr. Bendová se věnovala výsledkům maturitních zkoušek, umístění absolventů i 

přijímacímu řízení. Zpráva se zabývala také aktivitami žáků, nabídkami volitelných předmětů, 

kroužků i různými exkurzemi a soutěžemi.  

Všichni přítomní členové ji projednali a jednomyslně schválili. 

 

3.   Různé 

 Během prázdnin proběhla 2. etapa repase oken 

 V průběhu podzimních prázdnin bude instalován kamerový systém 

 I v letošním školním roce bude probíhat doučování žáků  

 Pro žáky 3. ročníků se chystá zahraniční zájezd do Anglie a Polska 

 Předsedkyně ŠR tlumočila dotaz pedagogů týkající se pravidel pro nepřímou 

pedagogickou činnost 

 

 

 

Zapsala: M. Dvořáčková Praha 11. 10. 2022 


